
Gedeputeerde Staten van Noord Holland

Betreft hoogbouw op het bedrijventerrein Zevenhuis 

van de gem. Hoorn

7-6-2017

Geachte Statenleden

Er is drie jaar geleden een convenant vastgelegd met bindende afspraken, gemaakt door 
omwonenden Zevenhuis, gemeente Medemblik en de gemeente Hoorn. Hierin werd afgesproken dat 
de bouwhoogte op Zevenhuis niet hoger kon worden dan 8 meter tegen de Zwaagdijk aan en 10 
meter / 12 meter in het middengedeelte.

In het landschapsplan van de West frisiaweg staat dat ten noorden van de weg het landelijk gebied is, 
dit is ook als zodanig ingericht. De Staten hebben dit vastgesteld. En vastgelegd. En niet herzien.

Het convenant van Zevenhuis is hierop afgesteld; ingepakt in groen, duurzaam, en niet verstorend in 
het landelijke gebied.

Wij willen dat afspraken nagekomen worden. Dat het huidige convenant blijft bestaan.

Dit bedrijventerrein loopt niet, wat ook te verwachten was, door de ijzeren voorraad 
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